
Refert fra styremøte i BFK  tirsdag 29. september 2014 kl. 2030 
Møtet foregikk på Skype. Refererent: Jarle Johansen.  
 
Deltakere: 
Jarle Johansen 
ToreNitter 
Guy Chaboud 
Jørn Stangnes 
 
Sak 1. Status flyttinga: 
Jørn Stangnes orienterte om flyttinga. 2 elementer er flyttet, men  
det gikk ikke som planlagt og prosessen er ca. 2 uker forsinket. 
Neste dugnad for flyklubbens jobb starter ikke før ca. 13 okt. 
 
Sak 2. Brakkas skjebne: 
Klubben velger å beholde klubbhuset og få det lagret på et trygt sted og benytte oss av 
leien i cargobygget. Årsmøtet bestemmer om vi skal beholde den eller kassere den 
Vi avklarer med Avinor om midlertidig plassering. 
 
Sak 3. Gjennomgåelse av festekontrakt: 
Orientering fra leder om forslag til festekontrakt fra Avinor. 
Festekontrakten utstedes på 30 år.  
Festekontrakten må underskrives av alle i styret. 
Før underskrivelse må vi avklare med Avinor om vi kan bygge klubbhus 
før fjernvarmeledninger er fjernet. 
 
Sak 4. Idrettsfunksjonell forhåndsgodkjenning. 
Styret søker om forhåndsgodkjenning for bygging av nytt klubbhus. Dette blir en egen 
sak på neste årsmøte.  
 
Sak 5. Kontrakt med Avinor om midlertidige klubblokaler:  
Ønske om en kontrakt legges fram for Avinor for leie av lokaler i Cargobygget.  
 
Sak 6. Vinterrabatt: 
Vinter utgår i år, men elever som er i skoling får 15% rabatt i år. 
 
Sak 7. Henvendelse fra Lauritz Døsen om leie av LN-ACI (som ikke-medlem): 
Styret ønsker ikke å avvike fra kravet i Klubbhåndboken om at klubbens fly kun skal ha 
som fartøysjef medlemmer av klubben. Tore informerer Lauritz om dette.  
 
Møtet slutt kl. 2150. 


